
Mariola Gawlowska

Radna Rady Miasta

Woclawek

Woclawek, 07 .11.2017

Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wfoclawek

zwracam sig z uprzejmq prosbq w imieniu mieszkaic6w woclawka o wstrzymanie decyzli
0 usuniQciu drzewa - gatunek wierzba placzqca, znajduiqca sig na terenie parku im. Henry^a
sienkiewicza ( nr 893 ). Jest to piqkne, charakterystyczne drzewo pochylone nad wod4
w obronie tego szcze96lnego drzewa mieszkaicy woclawka napisali pismo do pana prezydenta, maile
do Radnych Rady Miasta. Internauci r6wnie2 broniq tego pigknego drzewa w naszym parku. prosba
0 wzmocnienie i zabiegi pielggnacyjne dla drzewa.

Uprzejmie proszg pana prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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